
 

 

Bijlage 2: Vragen & antwoorden Najaarsrapportage 2021   

   

 

Vragen PVDA over Najaarsrapportage 2021   

Nr. Vraag & antwoord 

1. Pagina 8 : U spreekt over een digitale werkomgeving. Wat wordt daar onder verstaan en wie zijn 
deelgenoot van die werkomgeving? 

Met de digitale werkomgeving wordt de samenwerkomgeving Dieuwke bedoelt. Op die 
omgeving kunnen medewerkers van de gemeentelijke organisatie samenwerken aan 
projecten via het uitwisselen van informatie en werken in documenten. 
 

2. Pagina 12 : Naast het gegeven dat de gemeente nog 6 woningen in bezit heeft zijn ook scholen 
soms gemeentelijk vastgoed. In Lemmer is een vroegere school inmiddels deels verhuurd via 
Carex. Kunt u aangeven onder welke voorwaarden deze ruimtes zijn verhuurd? 

Dit betreft de voormalige OBS De Dam aan de Lennastraat 14.  
Dit object is per 25-08-2021 geheel bij Carex in bruikleen gegeven. Hierbij de belangrijkste 
voorwaarden:  

• De bruikleenovereenkomst heeft een minimale duur van vier maanden ( tot 25 december 
2021) waarna de bruikleen door DFM maandelijks opzegbaar is.  

• De bruiklener (Carex) betaalt lasten zoals het gebruiksdeel WOZ en een tegemoetkoming 
aan energiekosten.  

• Eén deel van het gebouw is in bruikleen gegeven als bedrijfsverzamelgebouw en één deel 
als woonruimte. 

• Voor het woongedeelte is een maximum gesteld van vier bewoners.  
 

3. Pagina 13 : Op welke manier worden de burgers betrokken bij het werken aan een duurzame 
gemeente en opgaven en taken van de energietransitie. 

- Afgelopen periode is er gewerkt aan het nieuwe duurzaamheidsprogramma van de gemeente. Via 
sessies hebben inwoners input kunnen leveren voor het nieuwe programma. Daarnaast zijn diverse 
actieve organisaties en stakeholders  zoals de energiecoöperaties betrokken geweest bij de 
opstelling van het programma. 
-  Frequent hebben we een regulier overleg met de energiecoöperaties in onze gemeente. 
- Binnen Tûk Wenjen adviseren we particuliere woningeigenaren hoe de woning het beste kan 
worden verduurzaamd. Hierbij wordt zo veel mogelijk gebruik gemaakt van lokale bedrijven. 
Daarnaast zijn we met de woningbouwcorporaties aan de slag met de energiecoach. 
- Binnen de RES hebben diverse stakeholders deelgenomen aan sessies voor de opstelling van de 
RES 1.0 ook de energiecoöperaties vanuit De Fryske Marren hebben deelgenomen. Binnen de RES 
hebben we de Friese Energie Alliantie (FEA) waarin de energiecoöperaties zijn vertegenwoordigd.  
- Bij het opstellen van de Warmtevisie hebben inwoners via een meedenkgroep meegepraat en is 
er enquête gehouden onder inwoners. In de zogenaamde startdorpen Balk, Elahuizen, Boornzwaag 
en Terherne gaan we intensief samenwerken met bewonersgroepen en betrekken we bewoners 
via een participatieproces. 
- Bij de ontwikkeling van zonnevelden wordt gebruik gemaakt van de Sinnetafels; 
- We betrekken inwoners bij het opstellen van de groenvisie, het afvalbeleidsplan. 
 



 

 

4. Pagina 23 : Kunt u verklaren hoe het komt dat het aantal banen in 2020 behoorlijk boven het 
provinciaal gemiddelde is gedaald, terwijl er een toename is geweest van het aantal bedrijven?  

De toename van het aantal bedrijven heeft zich voorgedaan over de hele linie terwijl de daling van 
het aantal banen zich in specifieke sectoren, zoals de horeca en de overige recreatie en toerisme, 
heeft voorgedaan. Dit zijn juist sectoren waar relatief veel mensen werken binnen onze gemeente. 
Vanwege de coronamaatregelen zijn banen weggevallen, terwijl veel bedrijven door 
steunmaatregelen wel bleven bestaan. 

 

5. Pagina 24 : Is er in 2020 geen contact geweest met de Aanjagers van het Tjeukemeer? We missen 
in deze de verantwoording.  

We hebben periodiek ambtelijk overleg met de Club van Aanjagers Tsjûkemar, waarin de 
verschillende projecten worden besproken.  
 

Ook de laatste stand van zake mbt. de heropenstelling van de vaarweg de Rien naar het 
Tjeukemeer wordt niet gemeld. 

Verkennende gesprekken met de provincie over de heropenstelling van de Rien lopen nog steeds. 
Onlangs is er nog een ambtelijke en bestuurlijke sessie geweest. 
 

6. Pagina 27 : De dorpencoordinatoren zijn bezig met een inventarisatie van de behoefte van de 
dorps en buurthuizen aan oplossingen voor hun gederfde inkomsten gedurende de corona-
periode, kunt u aangeven wat de stand van zake is? 

Het onderzoek is nog gaande. Er is nog geen volledig beeld van de behoefte van de dorps- en 
buurthuizen en welke mogelijke oplossingen passend zijn.   

 

7. Pagina 30 : Waarom word in plaats van een regionaal respijthuis niet gekeken naar 
samenwerking met de verpleeghuizen om logeer adressen te creëren ? Deze hebben de expertise 
om de mantelzorgers goed te ontlasten door goede zorg voor hun naaste. 

We nemen uw suggestie mee in onze verdere overweging van dit beleidsonderdeel. 

 

 


